
Schillerová za fotky na svůj profil na
Instagramu dala ze státního – z vašich peněz
když státní kasa krvácela – skoro dva miliony!
A nějakým zázrakem je pořád na svobodě
- CZ24 News | 29. ledna 2022

ČESKO: Bývalá ministryně financí Alena Schillerová vynaložila od září 2020 téměř dva miliony korun
na profesionálního fotografa a kameramana, kteří jí pomáhali vytvořit si profesionální image na jejím
osobním profilu na sociální síti Instagram. Peníze měly podle zjištění serveru Seznam Zprávy
pocházet z rozpočtu ministerstva.

Schillerová přiznala, že na svých příspěvcích na Instagramu, o kterém dříve tvrdila, že ho spravuje
sama, spolupracovala s tiskovým odborem ministerstva. Ministerstvo financí na svém webu
informovalo, že skutečně vynaložilo celkem 1 930 769 korun na práci fotografa a kameramana.

Ti Schillerové příspěvky vytvářeli od konce září 2020 do konce listopadu 2021. Podle jednoduchých
propočtů vychází platy fotografa a kameramana na 75 tisíc korun měsíčně. Dvojice byla zaměstnaná
jenom pro propagaci ministryně, oficiálně pak byli vedeni jako řadoví referenti v odboru vnějších
vztahů a komunikace.

„Mám ráda Instagram, toto médium mě velice oslovilo. Netrpím nutkáním sebeprezentace. Chci
tím přitáhnout pozornost k příspěvkům, které k tomu dávám,“ řekla tehdejší ministryně financí Alena
Schillerová před rokem o svém Instagramu.

Schillerová uvedla, že svými drahými příspěvky na Instagramu chtěla upozorňovat na klíčové
záležitosti z agendy ministerstva financí. Na svém profilu tak informovala například o snížení daně
zaměstnancům nebo o paušální dani.

Profesionální fotograf David Šedivý, který podle serveru Seznam Zprávy dělal snímky Aleny
Schillerové zejména na Instragram, působil na ministerstvu necelý rok – nastoupil v lednu 2021.
Kameramana Jakuba Konečného, jenž měl na starosti hlavně videa na Facebook, si přivedla
Schillerová o tři měsíce dříve – v září 2020. Oba dva skončili na vlastní žádost loni v listopadu dva
dny poté, co se Petr Fiala stal premiérem.

Alena Schillerová, předsedkyně poslanecké frakce hnutí ANO, včera odmítla odpovědět na zaslanou
otázku, jestli dva miliony korun z veřejných peněz určených na její prezentaci na sociálních sítích
považuje za adekvátní částku. „Obraťte se na MF, děkuji,“ napsala. Její nástupce v pozici ministra
financí Zbyněk Stanjura z ODS uvedl, že Schillerová byla ministryní Instagramu. „Ukazuje se, že
Alena Schillerová byla nejen ministryní dluhů, ale také ministryní Instagramu,“ řekl ministr financí.

Za své aktivní působení na sociálních sítích se dopustila několika kontroverzí. V první vlně
koronaviru, kdy byly zavřeny všechny služby včetně kadeřnictví, se Schillerová prezentovala s novým
účesem, za což sklidila vlnu kritiky.
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